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INTERPELACJA 

Problem, na który chciałem zwrócić uwagę, dotycz chodnika na ul. 

Kopernika zlokalizowanego między ul. Jana Pawła 11, a ul Warszawską. Jest to 

ostatni chodnik w centrum miasta, który nie został poddany renowacji . Nie jest 

to zbyt duży odcinek, ponieważ przy sklepie Topaz teren jest już 

„wykostkowany", więc koszt tej inwestycji nie powinien być wysoki. Czy jest 

możliwość przeprowadzenia ww przedsięwzięcia? 

Inną dokuczliwą kwestią dotyczącą tego terenu, są nieprawidłowo 

zaparkowane samochody. Szczególnie od strony wschodniej, gdzie przejście jest 

bardzo wąskie i piesi mają problem z wyminięciem się. Przemieszczenie się 

kobiety z wózkiem dziecięcym jest niezwykle trudne i najczęściej wiąże się 

przymusowym zjazdem na trawnik. Nie mniejszym problem jest przejazd 

samochodem tym odcinkiem, ponieważ stojące po obu stronach samochody 

znacznie zawężają światło ulicy i wymuszają przejazd wyłącznie z jednego 

kierunku. Czy istnieje możliwość wypracowania jakiegoś rozwiązania 

technicznego, dotyczącego przynajmniej odcinka chodnika po stronie 

wschodniej, który uniemożliwi tam parkowanie, co ułatwić komunikację pieszą, 

a jednocześnie zwiększy przepustowość samochodów w tej strefie? 


